大二英文 多元評量活動說明
溝通訓練III - Level A、Level B多元評量 含以下2部份
I 學期中參加以下活動並取得2點自學點數50%
	活動項目
	自學點數計算方式
	備註

	外籍老師時間
	1小時1點
	線上預約

	TOEIC加強課程
	1小時0.2點
	線上預約

	英文學習講座
	1場1點
	線上預約

	小書閱讀
	1本1點
	閱讀完1本小書，並進行讀後測驗達80分，即算1本

	活動競賽複賽
	1場2點
	自學比賽、小書導讀比賽、大二多元評量複賽


備註：請依照上述規定參加活動，可自行搭配組合(如1次外籍老師時間+1場英文學習講座)。各項活動實施日期及報名方式將陸續於開學後，公告於中心網頁，請隨時注意語言中心網頁訊息。，除小書閱讀不需預約報名，其他活動皆需事前報名，報名時請查看活動內容，參加活動時需出示學生證。
II  在課堂上針對以下主題做分組報告 (50%)

A Five-Day Dream Vacation 

1. Prepare a 3- to 4-minute individual speech and make a PowerPoint presentation. Your speech should include information about your:

· Reasons for choosing your destination.

· Destination (For example, briefly explain the geography and history of the area).

· Daily activity agenda. 

· Travel budget. Your budget is $30,000 NT. If your trip involves a flight, you do not need to include that expense in your budget. Explain how it will be spent and back up your figures with sources. If the vacation is not being spent in Taiwan include a currency conversion to NT dollars.

· Include sources where you found your information on slides.

2. Prepare pictures to accompany the text on each slide about the destination that you will talk about for your vacation. Include a different picture for each piece of information you want to share with your audience. For the pictures, you can use any combination of the following with your text:

· Draw your own pictures.

· Use photographs.

· Find pictures online.

3. You will be evaluated based on the following evaluation form. Look it over so you know exactly how you will be evaluated.
	A Five-Day Dream Vacation 

	Presenter:



	DELIVERY
	RATING
	COMMENTS

	Eye contact
	1
	2
	3
	4
	5
	_________________________

	Expressions/gestures/posture 
	1
	2
	3
	4
	5
	_________________________

	Speech and vocal quality 
	1
	2
	3
	4
	5
	_________________________

	Enthusiasm/Relating to audience 
	1
	2
	3
	4
	5
	_________________________

	Adherence to time limit 
	1
	2
	3
	4
	5
	_________________________

	CONTENT
	RATING
	COMMENTS

	Notes (shows advanced preparation)*
	4
	8
	12
	16
	20
	_________________________

	Supporting details* 
	3
	6
	9
	12
	15
	_________________________

	Organization and coherence*
	4
	8
	12
	16
	20
	_________________________

	Visual aids 
	2
	4
	6
	8
	10
	_________________________

	Reference sources
	2
	4
	6
	8
	10
	_________________________

	______________________________________________________________________________

	______________________________________________________________________________

	______________________________________________________________________________

	RATING KEY

	1 = Poor
	2 = Fair
	3 = Acceptable
	4 = Good
	5 = Excellent


重要事項：
本頁請單張列印，本活動以個人為單位，請老師於第10週的星期五 (4/27) 前將初賽電子檔成績、複賽推薦名單(如附表2)及初賽評量表(如附表1)紙本繳回語言中心，供中心確認成績及留存備查。
初賽成績電子檔所需欄位：姓名、學號、初賽成績，檔名請設定為：大二英文   院   班 多元評量初賽成績；初賽成績及推薦名單電子檔成績請寄至語言中心信箱：lgc@mail.ncyu.edu.tw
寄件標題請註明：大二英文   院   班 多元評量初賽成績及推薦名單
1

